



## 奖励金申请条例

- 1) 奖学金开放给所有目前仍就读学校或大专院校的会员及其子女提出申请。遴选标准将依据学术成绩。奖励金之设立旨在奖励品学兼优，品行端正之宗亲（包括女会员）在学子女，俾将来有所贡献于国家，社会与宗亲。
- 2) 奖励金申请者由新加坡颜氏公会教育奖助学金委员会挑选，经教育奖助学金审查委员会批准，由公会“教育基金”拨款支付。
- 3) **奖励金名额及款额，分下列四组：**
  - 3.1) 大学普通学位：限额 2 名，每名每年新币\$400。  
初级/工艺学院：限额 3 名，每名每年新币\$300。  
中学：限额 4 名，每名每年新币\$200。  
小学四，五，六年级：限额 6 名，每名每年新币\$100。
  - 3.2) 获选者将获颁奖状。
  - 3.3) 教育奖助学金委员会可增减奖励金名额。
- 4) **奖励金申请者资格：**
  - 4.1) 申请者必须为新加坡颜氏公会会员或会员子女。
  - 4.2) 申请者家长经入会满一年。
  - 4.3) 申请者年龄满十八岁，本身必须申请成为会员。
  - 4.4) 申请者品格、操行须优良。
  - 4.5) 申请者须在本国就读。
  - 4.6) 积极和活跃参与公会活动的申请者将优先被录取。
  - 4.7) 申请者的证件如不齐全，将一概不接受处理。
  - 4.8) 申请奖励金者，不得同时申请助学金。申请者同时申请两种将一概不接受处理。
- 5) **申请奖励金的成绩要求：**
  - 5.1) 大学一年级申请者须以工艺学院毕业成绩，或 A 水准会考成绩，同时附上大学一年级或最近学期考试成绩。其他学年大学申请者须以最近一学年的成绩。
  - 5.2) 初级/工艺学院一年级申请者须以 O 水准会考成绩，同时附上初级/工艺学院一年级或最近学期考试成绩。其他学年申请者须以最近一学年的成绩。
  - 5.3) 中学一年级申请者须以小学会考成绩，同时附上中学一年级或最近学期考试成绩。其他学年申请者须以最近一学年的成绩。
  - 5.4) 小学四，五，六年级申请者须以最近一学年的成绩。
- 6) **申请手续：**
  - 6.1) 申请者必须参加颜氏公会教育奖助学金委员会面试。
  - 6.2) 申请者须接受新加坡颜氏公会教育奖助学金委员会的评决，委员会有权力做最后决定。
  - 6.3) 本条例如有未尽善处，教育委员会可开会加以增减修改，然后交由执行委员会开会议决通过施行。
  - 6.4) 逾期者恕不受理。
- 7) 本条例经在 2011 年 6 月 17 日第 26 届第 5 次执行委员会议上通过。



## 助学金申请条例

- 1) 助学金之设立旨在帮助家境清寒，品学兼优，而有志向学的会员或男女会员的子女继续升学。
- 2) 助学金申请者由新加坡颜氏公会教育奖助学金委员会挑选，经教育奖助学金审查委员会批准，由公会“教育基金”拨款支付。
- 3) **助学金名额及款额，分下列四组：**
  - 3.1) 大学普通学位：限额 2 名，每名每年新币\$1,200。  
初级/工艺学院：限额 4 名，每名每年新币\$500。  
中学：限额 6 名，每名每年新币\$300。  
小学四，五，六年级：限额 6 名，每名每年新币\$200。
  - 3.2) 教育奖助学金委员会可增减助学金名额。
- 4) **助学金申请者资格：**
  - 4.1) 申请者必须为新加坡颜氏公会会员或会员子女。
  - 4.2) 申请者家长经入会满一年。
  - 4.3) 申请者年龄满十八岁，本身必须申请成为会员。
  - 4.4) 申请者品格，操行须优良。
  - 4.5) 申请者须在本国就读。
  - 4.6) 积极和活跃参与公会活动的申请者将优先被录取。
  - 4.7) 家庭总收入限额，由当届执行委员会决定。
  - 4.8) 家长应交上任职公司薪金收入证件或所得税证件，如证件不齐全将一概不接受处理。退休人士则免。
  - 4.9) 申请助学金者，不得同时申请奖励金。申请者同时申请两种将一概不接受处理。
- 5) **申请助学金的成绩要求：**
  - 5.1) 大学一年级申请者须以工艺学院毕业成绩，或 A 水准会考成绩，同时附上大学一年级或最近学期考试成绩。其他学年大学申请者须以最近一学年的成绩。
  - 5.2) 初级/工艺学院一年级申请者须以 O 水准会考成绩，同时附上初级/工艺学院一年级或最近学期考试成绩。其他学年申请者须以最近一学年的成绩。
  - 5.3) 中学一年级申请者须以小学会考成绩，同时附上中学一年级或最近学期考试成绩。其他学年申请者须以最近一学年的成绩。
  - 5.4) 小学四，五，六年级申请者须以最近一学年的成绩。
- 6) **申请手续：**
  - 6.1) 申请者必须参加颜氏公会教育奖助学金委员会的面试。
  - 6.2) 申请者须接受新加坡颜氏公会教育奖助学金委员会的评决，委员会有权做最后决定。
  - 6.3) 本条例如有未尽善处，教育委员会可开会加以增减修改，然后交由执行委员会开会议决通过施行。
  - 6.4) 逾期者恕不受理。
- 7) 本条例经在 2011 年 6 月 17 日第 26 届第 5 次执行委员会议上通过。

# GAN CLAN (SINGAPORE) SCHOLARSHIP/BURSARY AWARD RULES FOR APPLICATION



## **RULES FOR APPLICATION OF SCHOLARSHIP**

- 1) Application for the scholarship is open to all members and their children, who are still attending school or tertiary institution. Selection is strictly based on the academic results. The objective of the Scholarship is to assist them to succeed in their studies, later in life and thereafter contribute to the local community, including our Association.
- 2) Applications shortlisted by the Education Committee will be approved by the Bursary/ Scholarship Committee. The scholarships will be funded from the Education Fund of the Association.

### **3) Scholarship Awards / Categories:**

3.1)

	<b>No of Awards</b>	<b>VALUE</b>
Tertiary	2	\$400.00
Junior College Polytechnic	3	\$300.00
Secondary	4	\$200.00
Primary 4/5/6	6	\$100.00

- 3.2) Every awardee shall also receive a Testimonial.
- 3.3) The Educational Committee shall decide on the total number of Awards to be given.

### **4) CRITERIA**

- 4.1) All applicants must be a member or children of a member of the Association at the time of application.
- 4.2) Parents of Applicants must be a member of our Association for at least 1 year.
- 4.3) Applicants who are 18 years old and above must be a member or applying to be a member of Gan Clan Singapore.
- 4.4) Applicants must be of good conduct and character.
- 4.5) Applicants must be schooling in Singapore.
- 4.6) Applicants who have contributed and participated in our Association's activities will be given priority.
- 4.7) Applications with incomplete details will be disqualified.
- 4.8) Applicants are not allowed to apply for both the Bursary and Scholarship in the same year. Applicants who apply for both Awards will be disqualified.

### **5) ACADEMIC RESULTS**

- 5.1) First-year undergraduates will be assessed based on their A Level and the latest examination results in the University. For others, they will be assessed based on their previous year's Examinations results.
- 5.2) First-year Junior College/Polytechnic students will be assessed based on their O Level and the latest examination results in the Junior College/Polytechnic. For others, they will be based on their previous year's Examination results.
- 5.3) First-year Secondary School students will be assessed based on their PSLE and the latest examination results. For others, they will be assessed based on their previous year's Examination results.
- 5.4) Primary 4/5/6 students will be assessed based on their previous year's Examination results.

### **6) APPLICATION PROCEDURE**

- 6.1) Applicants must attend an interview conducted by the Education Committee.
  - 6.2) Applicants must abide by the Rules stipulated by the Education Committee and their decision is final.
  - 6.3) In the event there is any discrepancy in the Rules, the Education Committee shall present such discrepancy to the Executive Committee for approval before making a decision.
  - 6.4) Applications received after the closing date will not be considered.
- 7) The Current Rules have been updated and approved by the 26th Executive Committee at the 5th Executive Committee meeting held on 17/6/2011.



## **RULES & REGULATIONS FOR BURSARY APPLICATION**

- 1) The objective of setting up the Bursary is to enable our members' children to continue with their education.
- 2) All successful Applicants will be selected by the Education Committee and approved by the Bursary / Scholarship Committee. The funds for the Bursary will be obtained from the Education Fund of the Association.

### **3) Bursary Awards / Categories:**

3.1)

	<b>No of Awards</b>	<b>VALUE</b>
Tertiary	2	\$1,200.00
Junior College Polytechnic	4	\$ 500.00
Secondary	6	\$ 300.00
Primary 4/5/6	6	\$ 200.00

- 3.2) The Educational Committee may decide the final total number of Awards to be given out.

### **4) BURSARY APPLICATION CRITERIA**

- 4.1) Parents of Applicants must be a member of our Association for at least 1 year.
- 4.2) Applicants who are age of 18 years and above must be a member or applying to be a member.
- 4.3) Applicants must be of good conduct and character.
- 4.4) Applicants must be schooling in Singapore at the time of application.
- 4.5) Applicants who have contributed and participated in our Association's activities will be given priority.
- 4.6) The income ceiling of applicant's parents is to be determined by the Education Committee.
- 4.7) Application details that are deemed incomplete will be disqualified. Applicants are not allowed to apply for both the Bursary and Scholarship in the same year. Applicant that has applied for both Awards will be disqualified.

### **5) ACADEMIC RESULTS**

- 5.1) First-year University students will be considered based on their A Level and the latest exams results in the University. For others, assessment will be based on their previous year's Examinations results.
- 5.2) First-year Junior College / Polytechnic students will be considered based on their O Level and the latest examination results. For others, assessment will be based on their previous year's Examination results.
- 5.3) First-year Secondary students will be based on their PSLE and the latest examination results. For others, assessment will be based on their previous year's Examination results.
- 5.4) For Primary 4/5/6 students, assessment will be based on their previous year's Examination results.

### **6) APPLICATION PROCEDURE**

- 6.1) Applicants must attend an interview conducted by the Education Committee.
  - 6.2) Applicants must abide by the Rules stipulated by the Education Committee and their decision is final.
  - 6.3) In the event there is any discrepancy in the Rules, the Education Committee shall present such discrepancy to the Executive Committee for approval before making a decision.
  - 6.4) Applications received after the closing date will not be considered.
- 7) The Current Rules and Regulations have been updated and approved by the 26th Exec Committee at the 5th Exec Committee meeting held on 17/6/2011.